

From: CIHR-Support / Soutien IRSC <support-soutien@cihr-irsc.gc.ca>
Sent: Tuesday, March 24, 2020 12:33 PM
To: CIHR-Support / Soutien IRSC <support-soutien@cihr-irsc.gc.ca>
Subject: April 1st, 2020: Implementation of the Tri-Agency Guide on Financial Administration / 1er avril 2020: Mise en œuvre du Guide d'administration financière des trois organismes

Hello,

As you are aware, the Tri-Agency has committed to implementing the new Tri-Agency Guide on Financial Administration (TAGFA) on April 1st, 2020. We understand that, at this time, our partnering administering institutions are focused on dealing with the effects of COVID-19 and supporting their communities. As a result, the Tri-Agency understands that the work required to implement fully the TAGFA may be delayed. If an administering institution still has gaps identified in their current policies and are unable to rely fully on their policies to support the TAGFA requirements, the administering institution may instead rely on the 2017 *Tri-Agency Financial Administration Guide* in the interim to bridge those gaps. The Tri-Agency hopes that this interim measure will provide some flexibility as administering institutions work to complete the implementation of the TAGFA. The Tri-Agency will provide further updates on the TAGFA webpage.

As always, the Tri-Agency is available to help and support our partnering administering institutions. If you have any questions or require our assistance, please do not hesitate to contact us at support-soutien@cihr-irsc.gc.ca.

The Tri-Agency

Bonjour,

Comme vous le savez, les trois organismes ont pris l'engagement de mettre en application le nouveau *Guide d'administration financière des trois organismes* (GAFTO) le 1^{er} avril 2020. Nous comprenons qu'en ce moment, nos établissements administrateurs partenaires sont concentrés sur la gestion des effets du COVID-19 et sur l'assistance à leurs communautés. Par conséquent, les trois organismes comprennent le fait que le travail requis pour la mise en œuvre complète du GAFTO pourrait être différée. Si un établissement administrateur partenaire a identifié des failles dans ses politiques actuelles et ne peut se fier entièrement à celles-ci pour se conformer aux exigences du GAFTO, l'établissement administrateur pourrait utiliser le *Guide d'administration financière des trois organismes* de 2017 en attendant que ces politiques soient à jour. Les trois organismes espèrent que cette mesure intérimaire offrira la flexibilité nécessaire aux établissements administrateurs dans la mise en œuvre du GAFTO. Les trois organismes fourniront de nouvelles mises à jour sur la page Web du GAFTO.

Comme toujours, nous restons à votre disposition en tout temps. Si vous avez des questions ou avez besoin d'aide, n'hésitez pas à nous joindre à l'adresse courriel support-soutien@cihr-irsc.gc.ca.

Les Trois Organismes